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De raadscommissie Maatschappelijke Zaken heeft in haar vergadering van maandag 14 
september 2020 het volgende geadviseerd:

Bespreking commissie
CDA geeft aan dat de ria veel duidelijkheid heeft gebracht. 
Heiloo-2000 hoort graag nog de argumenten van de andere commissieleden. 
VVD is positief over dit voorstel. 
PvdA vindt de wens van het college om het subsidieplafond niet meer door de raad te laten 
vaststellen moeilijk te begrijpen. Heeft tijdens de ria geen goede voorbeelden over de te verwachte 
flexibiliteit gehoord. Zegt dat de subsidies voor de sport- en cultuurverenigingen het hart van 
Heiloo raken en vindt het een ongewenst effect dat de raad de subsidies niet meer bespreekt. Op 
deze manier verdwijnt het in de economische cijfers. Vraagt wanneer de inwoners en de 
verenigingen straks kunnen inspreken over subsidietoekenning. 
Heiloo Lokaal heeft het gevoel dat de raad op achterstand wordt gezet als de bevoegdheid niet bij 
de raad wordt gelaten. Zegt dat die achterstand ingelopen kan worden als de raad tijdig inzicht 
krijgt in de aanvragen en toekenningen. Is bang dat als verenigingen in de problemen komen en 
zich tot de raad wenden de raad niets meer voor de verenigingen kan betekenen.
D66 is akkoord met de wijzigingen. Geeft aan dat het nodig is om het gehele subsidiestelsel onder 
de loep te nemen. Kijkt uit naar herijking van het subsidiebeleid. 
Ph Beens zegt dat de gemeenteraad bij de begroting de overkoepelende kaders voor de subsidies 
blijft vaststellen. Legt uit dat daaronder 3 subsidieplafonds hangen die op dat moment ook door de 
raad worden vastgesteld. Met dit voorstel geeft de raad het college flexibiliteit om binnen die drie 
plafonds te schuiven. Dit blijft binnen de kaders die de raad heeft vastgesteld. De verschuivingen 
binnen de plafonds worden in de financiële rapportage gemeld. De gemeenteraad blijft bij machte 
om het toegekende bedrag te verhogen. Geeft aan dat de bevoegdheid om subsidies toe te 
kennen bij het subsidieloket ligt. 
 
Toezeggingen ph Beens
Ph zegt toe de subsidietoekenningen 2021 binnen twee weken naar de raad te sturen. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 5 
oktober als bespreekstuk. PvdA overweegt een amendement in te dienen. Heiloo Lokaal neemt het 
stuk mee terug naar de fractie. 


